
 
 
 
 

Steinkjer 1. september 2022       
 

Protokoll kretsstyremøte - nr 3 2022-2024 
 

Tilstede:  Ståle Vaag, Rune Johnsen, Hanna Blengsli Kværnø, Sara Shafighi, Mari 

Kvaale Sletvold, Mia Larsen Sveberg og Even Myhre 

Fravær: Kirsti Fjær og Torbjørn Aas 

Adm:  Bjørn Høgsnes, Ivan Leraand, Jonas Kolstad og Kjell Bjarne Helland 

Gjester: Trond Hoseth(ordfører Malvik kommune), Arve Renå(virksomhetsleder 

Malvik kommune), Lene Øverkil Singh(Malvik kommune), Bjørnar 

Larsen(Malvik IR) og Ole Gunnar Kjøsnes(Malvik IR) 

 Ole Jørstad(Idrettsstyret), Andreas Stamnes Vavik(TrIK ungdomsutvalg) 

         

Sted:  26. august Rådhuset Malvik kommune 

27. august Granåsen(Toppidrettssenteret) 

   

Tid:     26. august kl 16.30-19.30 

  27. august kl 09.00-14.00   

 

 

Saksliste kretsstyremøte nr. 3 2022-2024 

 

Sak 14/2022-2024 Protokoller 

Sak 15/2022-2024 Referat og orienteringssaker 

Sak 16/2022-2024 Regnskapsrapport 1. halvår 2023 

Sak 17/2022-2024 Nominasjoner NIFs Æresmedlemskap og NIFs Hederstegn  

Sak 18/2022-2024 Spillemiddelsøknad 2023 

 

 

 

 

 

Kommentar til innkallingen:  

Ingen 

 

Kommentar til sakslista: 

Ingen 

 

 

Trøndelag idrettskrets 

 

Ståle Vaag 

Møteleder 
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Sak 14/2022-2024 Protokoller   

Saksvedlegg 

a)Protokoll Kretsstyremøte nr. 1 2020-2022 datert 16. juni 2022 

b)Protokoll ekstraordinært KS møte - møte nr. 2 2020-2022 datert 30. juni 2022 

 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Protokollene godkjennes 

 

 

 

Vedtak: 

Som innstillingen, enstemmig vedtatt 

 

 

 

Sak 15/2022-2024 Referat og orienteringssaker    

a) Orientering fra Malvik kommune og Malvik idrettsråd 

b) Statusrapport Tiltaksplan 1. halvår 2022(vedlegg) 

c) Utvidet husleiegaranti for Trondheim Idrettsklinikk 

d) Samordnet rapportering 

e) Formuesforvaltning AS – fondsplasseringer 

f) NIPA(Nasjonal IdrettsPolitisk Arena) 1. til 3. september 2022 

g) Orientering fra arrangement Arctic Race og Toppidrettsveka 

h) Kommune- og fylkestingsvalg 2023 

i) Orientering fra kvartalsmøte Idrettsråd og Særkretser august 2022 

j) Markering åpning Paraidrettssenteret 22. august 2022 

k) Vista-Analyse rapporten om samfunnsnytten av å investere i idretts- og 

nærmiljøanlegg(vedlegg) 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak: 

Referat- og orienteringssaker tatt til etterretning 

 

 

Vedtak: 

a)Det ble gitt en orientering fra Malvik kommune v/ordfører Trond Hoseth. Øvrige 

deltagere under denne presentasjonen står nevnt i protokollen under deltagere i 

møte(gjester). 

De kunne melde om et godt samarbeid mellom idretten og kommunen. Bredt tilbud 

innenfor idrett- og kultur. 

 Sterk dugnadskultur og samhold, men ettervirkningene etter pandemien ennå ikke helt 

klarlagt. Litt mer utfordrende etter pandemien i enkelte særidretter. Kommunen har 

hatt fri anleggsleie i 14 år og også hatt på plass en Samarbeidsavtale mellom idrettsråd 

og kommunen i flere år. Egen temaplan for Idrett også utarbeidet og brukes aktivt i det 

daglige arbeidet. 

 Malvik har vært en vekstkommune over flere år og avsatt areal til idrettsanlegg har 

vært under press.  

Idrettsrådet melder om et godt samarbeid med kommunen, det er totalt 15 IL i 

kommunen hvor 2 store fleridrettslag(Malvik IL og Hommelvik IL). Det er bra bredde i 

idrettstilbudet – dvs mange idretter å velge. Nye er Disc golf, E-sport og Innebandy. 
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b)Status tiltaksplan 2022 er at de fleste tiltak vil bli gjennomført i løpet av 2022. De som 

vil avvik har fortrinnsvis årsaker som TrIK ikke kan påvirke. 

c)Med bakgrunn i leie av større areal i Granåsen øker også størrelsen på 

husleiegarantien. Det vil bli gjort en vurdering av dette av SpareBank 1 SMN på nytt i 

løpet av året og da med hensikt å redusere/fjerne dette. 

d)Det ble gitt en orientering til styret. Kort oppsummert viser 2021 en økning i 

medlemstall og liten nedgang i aktivitetstall. Det vil bli jobbet videre med dette i sonene 

og mot de ulike særkretser. 

e)Det ble gitt en orientering fra Kathrine Smalsvik(Formuesforvaltning AS). 

f)Det ble gitt en orientering om status påmelding og av de ulike debatter på NIPA. 

g)Det ble gitt en orientering fra Harald Fladseth som sitter som leder av 

arrangørselskapet til disse nevnte arrangementene. 

h)Det ble gitt en orientering om tidslinjen som er lagt fra NIF sentralt på de 

overordnede sakene. TrIK vil oppfordre sine IR/Sonene til å være aktive mot sine lokal 

politikere på samme måte som tidligere. Videre vil TrIK arrangere en egen valgdebatt 

på fylkeskommunalt nivå i månedsskifte august/september 2023. 

i)Det ble avviklet kvartalsvise møter med Idrettsråd, særkrets og sonekoordinatorer 

torsdag 25. august 2022. 

j)Det ble gjennomført en markering ved Paraidrettssenteret på Ranheim mandag 22. 

august 2022. Blant annet var idrettspresident Berit Kjøll tilstede. 

k)Det ble en kort gjennomgang av Vista-analyse rapporten. Kort fortalt 1 krone 

investert i idrettsanlegg er 3 kroner i forbedret folkehelse.  

 

Referat og orienteringssaker tatt til etterretning. 

 

 

 

Sak 16/2022-2024 Regnskapsrapport 1. halvår 2022 

Saksvedlegg 

a) Balanserapport og resultatregnskap med kommentarer 

 

Saksfremlegg 

Resultatregnskap og balanserapport med budsjettsammenligning pr. 30.06.22 er vedlagt 

innkallingen. Rapporten vil bli gjennomgått på møtet. 

 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Fremlagte regnskapsrapport for 1. halvår 2022 tatt til etterretning 

 

 

 

Vedtak: 

Som innstillingen, enstemmig vedtatt 
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Sak 17/2022-2024 Nominasjoner NIFs Æresmedlemskap og NIFs Hederstegn  

Saksvedlegg 

a)Retningslinjer for NIFs utmerkelser 

b)Søknadsskjema 

 

Saksfremlegg 

Norges idrettsforbund og olympiske og paralympiske komite har to utmerkelser. Dette er 

NIFs Æresmedlem og NIFs Hederstegn.  

Det er nedfelt ulike kriterier for disse og en egen forslagsprosess. De ulike forslag som blir 

sendt inn behandles av egen tingutnevnt komite som har besluttende myndighet i de ulike 

utnevnelser. 

 

Saken legges nå frem for styret i Trøndelag idrettskrets for gjennomgang av eventuelle 

kandidater man ønsker å foreslå. 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

Det foreligger ikke noe forslag til innstilling i denne saken. 

 

 

 

Vedtak: 

Administrasjonen gis fullmakt å sjekke opp de ulike forslag som ble diskutert for 

deretter å melde inn de diskuterte kandidater. 

Enstemmig vedtatt 

 

 

 

 

Sak 18/2022-2024 Spillemiddelsøknad 2023 

Saksvedlegg 

a)Høringsdokument Spillemiddelsøknad 2023 

 

Saksfremlegg 

Overskuddet fra Norsk Tipping AS fordeles til samfunnsnyttige formål hvert eneste år. 

Fordelingen er som følger - først fordeles 6, 4 prosent til helse- og rehabiliteringsformål.  

Deretter fordeles resterende overskudd med 64 prosent til idrettsformål, 18 prosent til 

kulturformål og 18 prosent til samfunnsnyttige og humanitære organisasjoner. 

NIF leverer hvert år en søknad om spillemidler på vegne av idrettsorganisasjonen. Denne går 

til som Kulturdepartementet gjennom Kongen i Statsråd har fullmakt til å bestemme 

fordelingen. 

Søknaden vi framsender inneholder NIFs forslag til prioriterte områder for 2023, forslag til 

mål for 2023 og forslag til søknadssummer for 2023. Disse er beskrevet i dokumentet. 

Denne er sendt ut til idrettsrådene i Trøndelag for ønske om innspill til høringsvar fra 

Trøndelag idrettskrets. 
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Fristen som her er gitt er 2.september 2022. 

I høringsdokumentet er det 7 konkret spørsmål til høringen. Det foreslås at disse løses 

gjennom et gruppearbeid i styremøte. Innspill som kommer fra idrettsråd etter dette vil bli 

fremlagt for styret og eventuelt innarbeidet i høringssvaret fra Trøndelag idrettskrets. Alle 

innspillsdokumenter som kommer fra idrettsrådene, vil bli lagt ved som vedlegg. 

 

Organisasjonssjefens innstilling til vedtak 

De konklusjoner som kom i gruppearbeidet sammenstilles til et felles høringssvar fra Trøndelag 

idrettskrets. Innspill som kommer fra idrettsråd presenteres styret når de foreligger og endelig 

høringssvar sendes fra styret i Trøndelag idrettskrets. 

 

 

 

Vedtak: 

Som innstillingen, enstemmig vedtatt 

 


